
 
 
Vragen betreffende werkzaamheden Beatrixstraat 
 

Den Helder, 24 januari 2024 

 

 

Geacht college van Burgemeester en wethouders, 
 

Gezien werkzaamheden aan de Beatrixstraat, heeft D66 Den Helder de volgende vragen: 
 
1. Zijn de omwonenden geïnformeerd over de werkzaamheden en het wegvallen van de 

parkeermogelijkheden aan de Breewaterstraat? 
 
2. Zo ja, welke omwonenden zijn er dan geïnformeerd? 
 

Toelichting: 
Op zaterdag 20 januari valt in het Noordhollands Dagblad te lezen dat de Beatrixstraat op 
de schop gaat en de bewoners per fase een brief krijgen met de gevolgen van deze 
werkzaamheden. Nu krijgen wij het geluid, dat bewoners verrast waren over de geplaatste 
borden op het parkeerterrein aan de Breewaterstraat en maandag 22 januari vragen 
stelden aan de daar aanwezige werkmannen, ‘wat gaat er gebeuren?’. 
 
3. Op welke manier is er bij de herinrichting van de Beatrixstraat in 2014 rekening 

gehouden met toekomstige werkzaamheden? 
 

4. In hoeverre kijkt gemeente Den Helder naar het toekomstperspectief van de 
uitvoerende werkzaamheden van straten? 

 
Toelichting: 
in 2014 is de gehele Beatrixstraat opnieuw ingericht. Wat een mooie mogelijkheid was 
geweest om de straat toekomstbestendig te maken. Wat D66 Den Helder betreft zijn 
huidige werkzaamheden en toekomstbestendig maken van een straat aan elkaar 
verbonden en vinden het dan ook jammer dat de gehele Beatrixstraat weer open wordt 
gehaald. In het vervolg hopen we dan ook dat er wordt gekeken aan het 
toekomstbestendig maken van een straat. 
 

 
Namens de fractie van D66 Den Helder, 
 
Stefan Milatz & Hans Verhoef 
   


